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IJshockeycrack gaat in Leeuwardenin Leeuwarden afbouwen én opbouwen
De beste Friese ijshockeyer is na twin-
tig jaar ‘zwerven’ terug waar het alle-
maal begon: in Leeuwarden. Marco
Postma (38) bouwt zijn carrière af bij
het ambitieuze OG Capitals, op het
tweede niveau. Vanavond start het
seizoen, thuis tegen Amsterdam.

EDWIN FISCHER

W
as Marco Postma van
plan om in Leeuwar-
den te gaan spelen?
Nee. Baalt hij ervan om

niet meer op het hoogste niveau te
ijshockeyen? Ook niet.

Heeft hij dan geen sportieve am-
bities meer? Dat wel, zeer zeker.
Maar; ,,Ik offer mij op voor de club
die mij grootbracht. Dat doe ik
graag.’’

Met de terugkeer van Postma
krijgt Capitals een gelouterde speler
in huis. De voormalig international
(voor Oranje was hij actief op zes
WK’s ) speelde zeventien seizoenen
voor Flyers Heerenveen, werd ver-
volgens topscorer van Geleen en
kwam in eigen land tevens uit voor
onder andere Den Haag. Postma
keek ook in Duitsland, waar hij met
Ratingen in de Oberliga uitkwam.

Het leven loopt wel eens anders
dan je wilt of verwacht. Dat geldt ze-
ker voor het ijshockeyleven van
Marco Postma. Hij maakte in twintig
jaar professioneel ijshockey wel va-
ker verrassende keuzes, maar de
laatste verhuizing kwam wel als
meest onverwachte.

Ook voor Postma zelf trouwens.
,,Eigenlijk zou ik met Nijmegen aan
het seizoen beginnen. De club kreeg
echter van de ijshockeybond geen li-
centie om te spelen.’’ Nijmegen had
de financiële zaakjes volgens de
bond niet op orde.

Postma dacht een zomer lang na.
Hij wikte en woog en sprak met Capi-
tals-voorzitter Pieter Poelsma, trai-
ner Arjan Peters en teammanager
Jitze de Jong. Die gesprekken deden
de gelouterde speler besluiten om
zijn roemrijke loopbaan af te bou-
wen in ‘zijn’ Leeuwarden. ,,Ik heb al-

tijd in mijn achterhoofd gehad wat
terug te willen doen voor de club
waar ik het ijshockeyen geleerd heb.
Nu is dat moment gekomen.’’

Postma is Postma en dus nog al-
tijd ambitieus. Een beetje meehob-
belen op het tweede niveau is niets
voor hem. ,,We willen met de club
hogerop. Ik denk dat ik daar de ko-
mende jaren een behoorlijke bijdra-
ge aan kan leveren. Niet alleen op
het ijs, ook daarnaast.’’

Hij doelt op het neerzetten van
een stevige organisatie, de profes-
sionalisering van het eerste team,
een topsportklas creëren en een bre-
de jeugdopleiding realiseren. ,,In
kleine stapjes hoor, want het lukt al-
leen maar als je niet te snel wilt.
Maar ik praat wel met veel mensen
binnen de club, heb ideeën, geef ad-
viezen waar ik kan.’’

Zijn drijfveer is gebaseerd op
dankbaarheid, de club waar alles be-
gon iets terug te geven. ,,De mensen
die vroeger voor mij klaar stonden
en mij leerden ijshockeyen: hun kin-
deren spelen nu in de jeugdteams.
Die willen ook graag ijshockey leren
en beter worden. Daar wil ik een bij-
drage aan leveren.’’

Postma geeft toe dat de keus voor
Capitals ook werd bepaald door zijn
maatschappelijke carrière. De Leeu-
warder heeft samen met zijn vader
een bedrijf dat in verf en verfbeno-
digdheden handelt. ,,We hebben een
magazijn met afhaalpunt, een win-

kel aan het Oldehoveplein en ik ben
bijna tien jaar geleden begonnen
met een website. Daar ben ik erg
druk mee. We blijven maar groeien.’’

Groei voorziet hij ook voor Capi-
tals. ,,We hebben een groep jonge

jongens waarin echt potentie zit.
Daarnaast zijn er met ervaren spe-
lers als Tony Demelinne, Niek van
der Meulen, Jorrit Vos en ik ook spe-
lers in de selectie die nu al wat ex-
tra’s kunnen brengen en er voor zor-

gen dat op een hoger niveau ge-
traind wordt. Er zijn al stapjes ge-
maakt. Bijvoorbeeld in de
kleedkamer met teamregels. Ook off
ice zijn afspraken gemaakt over ma-
teriaal, contributie en een bus voor

uitwedstrijden. Dat is de juiste route
om uiteindelijk een stap omhoog te
kunnen maken.’’

Dat moet op het ijs dit seizoen al
leiden tot promotie naar de eredivi-
sie. Er zijn nu in totaal dertien clubs

die in de eerste divisie Noord (zes
teams) en eerste divisie Zuid (zeven)
spelen. Via halve competities wordt
uitgemaakt welke acht in de eredivi-
sie gaan spelen. Capitals moet daar-
bij zijn. Uiteindelijk willen de Leeu-

warders op het hoogste vaderlandse
niveau spelen. Postma voorziet dat
een competitie met Belgische clubs
op termijn verdwijnt.

Hij hoopt dat IJshockeybond Ne-
derland zich meer laat gelden. ,,De
bond zou veel meer moeten regule-
ren, bijvoorbeeld met betrekking tot
centrale inkoop van materiaal.
Clubs kopen dat bij dan de bond.
Voldoe je de rekening niet, krijg je
geen licentie.’’

Ook wat betreft het aantrekken
van spelers uit het buitenland vindt
Postma dat IJBN een belangrijke rol
moet spelen. ,,De spelers komen on-
der contract bij de bond. De club
huurt de speler van de bond. Dat is
transparant en voorkomt gesjoe-
mel. Zo heb ik nog veel meer idee-
en.’’

Maar voor hij daarmee iets gaat
doen, wacht hem de klus in Leeuwar-
den. ,,Ik ben niet bang dat ik geen
plezier zal hebben in het spelen op
een lager niveau. Ik kies persoonlijk
bewust voor afbouwen, maar tegelij-
kertijd voor opbouwen.’’

‘Ik offer mij op
voor de club die
mij grootbracht.
Dat doe ik graag’

Flyers start in beker voor
eigen fans tegen favoriet
Voor UNIS Flyers start het seizoen

vanavond in Heerenveen met de

bekerwedstrijd tegen het op papier

beste team: HIJS Den Haag. Voor het

eerst sinds 6 maart 2020 mag Flyers

in Thialf weer fans verwelkomen. Het

is de eerste van zes bekerwedstrijden.

Ook Geleen (zondag gastheer voor

Flyers) en Zoetermeer doen mee. Het

toernooi wordt beslist na halve finales

(best of three) en een finale, die op 9

januari op een nog nader te bepalen

locatie gespeeld wordt.

De bekerduels gelden tevens als de

eerste zes wedstrijden voor de BeNe-

Leaguecompetitie. Ook een tweede

competitieronde tussen de Neder-

landse clubs gaat met uit- en thuis-

wedstrijden. Ze tellen eveneens mee

voor de BeNe-league, maar zijn te-

vens bepalend voor het Final Four-

weekeinde (29, 30 en 31 januari)

waarin om de landstitel gestreden

wordt. In de competitie spelen de

Belgische teams Herentals, Meche-

len, Leuven en Luik mee. Na de regu-

liere competitie (met voor elke club

28 duels) wordt via play-offs verder

gespeeld.

IJshockeyer Marco Postma keert met een tas vol ervaring terug in Leeuwarden, om met Capitals de sprong omhoog te maken. FOTO HENK JAN DIJKS


